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Hein van Iersel, hoofdredacteur van vakblad 

Greenkeeper, deed de aftrap: ‘De benoeming van 

de Greenkeeper of the Year heeft als doel meer 

positieve aandacht voor het vak van greenkeeper. 

De kandidaten worden op drie fronten bekeken: 

hun vakmanschap, de manier waarop ze hun 

werk organiseren en de public relations die ze 

uitdragen voor het vak.’ Ten tijde van de jurybij-

eenkomst had de redactie ruim 40 aanmeldingen 

van kandidaten gekregen. De eerste stap zal 

bestaan uit een eerste schifting door jury tot acht 

kandidaten aan de hand van een vragenformulier. 

Daarna vinden interviews plaats met deze acht 

kandidaten op een centrale locatie, waarna er 

vier kandidaten overblijven waaruit de jury uit-

eindelijk de Greenkeeper of the Year 2014 kiest. 

Deze zal bekendgemaakt worden tijdens een 

feestelijke bijeenkomst op 21 november. 

Vier genomineerden

De vier genomineerden voor de titel krijgen allen 

bezoek van de zes juryleden! Daaruit blijkt dat de 

jury van de Greenkeeper of the Year-verkiezing 

nog ambitieuzer is dan de jury van het iets oude-

re zusje, de Fieldmanager of the Year-verkiezing. 

Die jury bezoekt weliswaar alle genomineerden, 

maar dat gebeurt met twee juryleden per kan-

didaat! De GotY-jury gaat zelfs nog een stap 

verder: de jury wil alle banen zien en bezoekt de 

vier kandidaten minimaal tweemaal op hun baan. 

De jury komt eind juni weer bijeen. Gerard Jol, 

die de plaats ingenomen heeft van jurylid Jan van 

Montfrans, zal gevraagd worden het voorzitter-

schap voor zijn rekening te nemen en Alexander 

de Vries het secretariaat. Gezien de korte lijnen 

in de golfbranche is afgesproken dat de juryleden 

zo weinig mogelijk jureren over kandidaten met 

wie zij een directe band hebben.

Reacties van het veld

De redactie van Greenkeeper nam contact op 

met een viertal personen uit de branche en vroeg 

hen naar hun mening over de Greenkeeper of 

the Year-verkiezing.

Op 22 mei 2013 kwam de jury voor de verkiezingen van de Greenkeeper of the Year 2014 voor het eerst bijeen. Dat gebeurde op Golfbaan 

Princenbosch. Ad interim voorzitter Hein van Iersel duidde de bedoeling van de verkiezing voor de aanwezige juryleden. In de vorige 

Greenkeeper hebben we ze reeds aan u voorgesteld. Het gaat om Gerard Jol, Alexander de Vries, Bruno Steensels, Jos Theunissen, Philippe 

Mallaerts en Wim Smits.
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Ambitieuze vakjury voor het eerst bijeen
Verkiezing Greenkeeper of the Year 2014 staat op de rails!
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Actueel

Arjan Spek, Milati Grass Machines

‘Ik vind het een goed initiatief om op deze wijze ook een aantal greenkeepers voor het voetlicht te plaatsen. 

Uiteindelijk wordt uit de vier genomineerden natuurlijk de beste gekozen. Maar net als in de filmwereld straalt het 

succes van het vak ook af op de andere genomineerden en andere greenkeepers. Ongeacht of je gekozen wordt: 

greenkeepers hebben een bijzonder vak. En daar komt veel bij kijken. Hoe ik de Greenkeeper of the Year voor me 

zie? Het is een veelzijdige persoon, dat vind ik een belangrijke eigenschap. Van de vele hoofdactiviteiten moet hij 

veel afweten. Hij moet de diepte in kunnen gaan, maar ook oplossingen kunnen geven. Ik blijf maar even bij mijn 

eigen business: er is ook een relatie tussen je materieelkeuze en je onderhoud aan machines en schimmelinfecties. 

Wat mij betreft moet een goede kandidaat daar qua kennis ook de diepte in kunnen gaan, dus niet een medicijn-

man zijn of iemand die alleen exact kan opnoemen welke grassen minder gevoelig zijn voor schimmelinfecties. 

Neen, je merkt dat ook op verjaardagsvisites: mensen onderschatten het vak greenkeeper en het is goed om met 

zo’n verkiezing en een aantal kandidaten vooral het vak beter op de kaart te zetten.’

Lodewijk Klootwijk, directeur NVG

Lodewijk Klootwijk, directeur NVG: ‘De Nederlandse Vereniging van Golfaccommodaties vindt het belangrijk dat 

er extra aandacht voor de greenkeeping komt door deze verkiezing. De keuze zou moeten vallen op een green-

keeper die de drive heeft zich te willen blijven ontwikkelen, want stilstand is achteruitgang. Of de dame of heer 

in kwestie nu werkt op een laagdrempelige golfbaan of op een high end course mag niet uitmaken. Wat telt is 

dat de persoon in kwestie een sterke wil heeft om zichzelf en de baan te verbeteren, en dat staat mijns inziens 

los van het budget. Ik vind wel dat werkgevers ook in hun medewerkers moeten blijven investeren. Tenslotte is de 

golfbranche een business waarin het om mensen gaat.’

Maarten van Heck, greenkeeper/fieldmanager bij gemeente Valkenswaard, 

tevens Fieldmanager of the Year 2013

Maarten van Heck, greenkeeper/fieldmanager bij de gemeente Valkenswaard, tevens Fieldmanager of the Year 

2013: ‘Ik denk dat de verkiezing een enorme boost geeft aan het greenkeepersvak. Velen zien het vak met ‘de 

jongens die buiten werken’ helaas als een ondergeschoven kindje. Ik vind het absoluut top dat ook dit vak waar-

dering krijgt in de vorm van deze verkiezing tot Greenkeeper of the Year. Het aardige is dat je als winnaar meer 

gehoord wordt en dat er ook beter naar je geluisterd wordt. Ten slotte ben je een bekendheid in het wereldje; 

dan nemen ze je veel serieuzer. Bij mij geldt dat met name in de eigen organisatie richting gemeentepolitiek; een 

greenkeeper met veel passie voor zijn vak zal dat ook zo bij zijn club kunnen ervaren. Een goede kandidaat, vind 

ik, moet ook alles in huis hebben wat betreft people management en goed vooruit kunnen zien, kunnen plannen 

wat er allemaal moet gebeuren in de greenkeeping.’

Alan Rijks, golfarchitect

Alan Rijks, golfarchitect: ‘Het is een goede zaak om dit vak in het spotlicht te zetten. Het lijkt mij wel lastig om de 

allerbeste greenkeeper te kiezen. Eigenlijk zou je een verschil moeten maken tussen de mensen die op ruwweg 

de ‘oude’ vijftien golfbanen werken en hen die op de nieuwere banen werken. Bij de eerstgenoemden zijn de 

ontwikkelingsmogelijkheden gemiddeld veel groter. Hoe greenkeepers zichzelf ontwikkelen, is ook afhankelijk van 

de ruimte die ze van werkgever en/of baancommissaris krijgen. Als golfarchitect vind ik dat de Greenkeeper of 

the Year iemand is die oog heeft voor de presentatie van de baan, maar ook voor zichzelf. Ik zeg altijd: ‘Vanaf de 

parkeerplaats, de omgeving van het clubhuis en vanaf de teebox van hole 1 tot de green van de laatste hole, alles 

moet er perfect bij liggen: greenkeepers maken de baan. Ook de persoonlijkheid van een greenkeeper is belang-

rijk: communiceert hij of zij een beetje open, zoekt de greenkeeper bij problemen ook naar andere oplossingen 

dan de voor de hand liggende? Wat mij overigens opvalt, is dat greenkeepers de laatste jaren steeds meer aan-

dacht besteden aan de presentatie van hun golfbaan. Ik hoop dat deze verkiezing dat nog eens een extra boost 

gaat geven. En bel eens een golfarchitect, als je als greenkeeper ergens mee zit of verbeteringen wilt aanbrengen. Vaak hebben we wel gelegenheid een 

keer met je te discussiëren: greenkeeper en golfarchitect kunnen immers van elkaar leren!’ 
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